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Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 
 
 
A Házszabály 91. § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Hende 
Csaba Honvédelmi Miniszter Úrnak,  mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez. 
 
Tisztelt Miniszter Úr! 
 
2011 április 19-én a Honvédelmi Minisztérium kezdeményezte a Vitézi Rendek egyesülését. 
Ez év július 29-én a Vitézi Rend, a Vitézi Rend Kárpát-medencei kormányzósága, és a Horthy 
Miklós Vitézi Rend alapítvány aláírta ezt a megállapodást. 
Más Vitézi Rendek és Alapítványok,  nem csatlakoztak az egységesítési folyamathoz. 
 
2011-12-03 –án megtartott Adventi Tiszti értekezleten. v. Molnár Gazsó János főkapitány úr 
bejelentette, hogy a Honvédelmi Minisztérium elvárja a Vitézi Rend tagjainak teljes 
átvilágítását, és a volt MSZMP tagok kizárását. 
 
A hatályos Vitézi Rend Etikai Kódexe és a Felvételi Szabályzat alapján, az arra érdemes 
jelölteket, közöttük a szocialista társadalmi rendszerben, illetve ennek átmenetében a hazát 
szolgáló, több hivatásos katona tisztet avattak fel „ Nemzetvédelmi Tagozaton”, illetve” 
Tiszteletbeli” jogcímen.  
 
Természetesen az avatottaknak a felmenői között, az érdemszerzők, valamikor 1945 előtt 
szintén a hazát szolgáló katonák ( vitézek ) voltak. 
 
Kérdésem, milyen rövid és hosszú távú tervei vannak a HM-nak az egyesült Vitézi Rend 
közel 4600 fős, létszámával?  
Mi módon kívánja  kezelni,  az Egyesült Királyság, Székelyföld, Ausztrália, USA  
országaiban élő rendtagokat. 
 
Miért tarja fontosnak a HM a volt MSZMP tagsággal rendelkező katonatisztek kizárását egy 
hagyományőrző szervezetből, mikor köztudott, hogy az elmúlt rendszerben, katonatiszt nem 
is lehetett párton kívüli. 
 
Írásban kérem megtisztelő válaszát. 
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